
Oświadczenie złożone 
przez senatora Grzegorza Czeleja 

na 15. posiedzeniu Senatu 
w dniu 6 lipca 2012 r. 

Oświadczenia skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 
Przychylając się do stanowiska Rady Miasta Puławy z dnia 31 maja 2012 r., zwracam się z prośbą o 

zaniechanie planów likwidacji Oddziału Celnego w Puławach. 
Biorąc pod uwagę rozwój województwa lubelskiego, które ze względu na swoje położenie we wschodniej 

części Polski objęte zostało programem wyrównywania szans i likwidacji dysproporcji rozwojowych, 
likwidacja Oddziału Celnego w Puławach, miasta liczącego blisko pięćdziesiąt tysięcy mieszkańców, 
stanowić będzie zaprzeczenie tych działań. Brak łatwego dostępu do oddziału stanowić będzie znaczne 
utrudnienie dla większości dużych, małych i średnich przedsiębiorców z regionu, gospodarstw szkółkarskich 
oraz obywateli. 

Planowane osiągnięcie oszczędności finansowych dla Skarbu Państwa z tytułu likwidacji Oddziału 
Celnego w Puławach nie znajduje żadnego uzasadnienia wobec: utrudnień w działalności gospodarczej 
przedsiębiorców, podniesienia kosztów prowadzenia działalności gospodarczej, utrudnień w dostępie 
obywateli do administracji publicznej, co stanowi przecież zaprzeczenie idei reformy administracyjnej kraju, 
wzrostu bezrobocia w regionie, osłabienia wymiany handlowej, w szczególności na kierunku wschodnim – z 
Rosją, Ukrainą i Białorusią, oraz osłabienia możliwości rozwojowych. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o wyjaśnienie przyczyn leżących u podstaw decyzji o 
likwidacji Oddziału Celnego w Puławach oraz o zaniechanie działań mających na celu jego likwidację. 

Z wyrazami szacunku 
Grzegorz Czelej 




